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Ivanuša za RTS: Očekujem težak decembar u Srbiji, trebaju vam strožije mere 

Direktor Kancelarije Svetske zdravstvene organizacije u Srbiji Marijan Ivanuša rekao je za RTS da je 

situacija naročito teška za zdravstvene radnike. Pritisak na bolnice trajaće još najmanje dve nedelje posle 

zaravnjavanja krive. 

Direktor Kancelarije SZO u Srbiji Marijan Ivanuša je rekao da se brzina pogoršavanja situacije u Srbiji 

smanjuje i da se nada da se naša zemlja približava piku i da će vrhunac stići što pre. 

"Bez obzira na to, mi možemo očekivati da će, i nakon postizanja pika pritisak na bolnice, naročito na 

intenzivne nege, da se nastavi još nekoliko nedelja posle toga, jer razvoj ozbiljne forme bolesti traje 

otprilike 10 dana, dve nedelje", kazao je Ivanuša tokom gostovanja u Jutarnjem dnevniku RTS-a. 

Naveo je da očekuje težak decembar, naročito za zdravstvene radnike. 

Govoreći o novim merama, Ivanuša je epidemiju uporedio sa požarom. 

"Ako imate jednu šibicu, vi ćete je ugasiti jednim dahom. Ako imate šumski požar od 100 hektara, vama 

će trebati puno više opreme, mera, aktivnosti i vremena da biste taj požar stavili pod kontrolu. Isto je sa 

epidemijom. Kada je virus proširen toliko kao što je sada u Srbiji, kao što je u novembru i oktobru bio u 

mnogim državama u Evropi, ne samo da vama trebaju stroge mere, već je potrebno i više vremena", 

rekao je Ivanuša. 

"Dolazak ljudi iz inostranstva može biti dodatan problem"  



 
 

Kako je naveo, na početku su problem bili restorani i kafići, a sada se tome dodaje i radno mesto, a ako 

se očekuje veliki broj ljudi koji će doći iz inostranstva za predstojeće praznike da posete rodbinu, to 

može predstavljati dodatan problem. 

"Obezbediti sigurnu posetu, ali i razmišljati o tome kako se virus širi ovde u Srbiji, lokalno", kazao je 

direktor Kancelarije SZO u Srbiji. 

Medicinski deo Kriznog štaba je predložio da otvorene ostanu samo prehrambene porodice i apoteke, ali 

politički deo Štaba to nije prihvatio. Ivanuša navodi da je teško biti dovoljno pametan u ovoj situaciji. 

"Ako uporedimo mere u nekim drugim evropskim državama kad je svakodnevni broj novoobolelih bio 

toliko velik, oni su u tim državama potpuno zatvarali restorane, kafiće i barove, uvodili su čak i policijski 

čas. Šta je ono što će dati najbolje rezultate u Srbiji, teško je reći. Ja više zagovaram strože 

javnozdravstvene mere, jer time štitimo ostali deo privrede i ekonomije, a naročito štitimo zdravlje i 

živote ljudi", kazao je Ivanuša. 

Sve je više zaraženih zdravstvenih radnika. Ivanuša je naveo da klinička medicina spašava živote. 

"Pacijenti sa kovidom koji dolaze u bolnice su ozbiljno bolesni ljudi. Mnogima od njih život zavisi od toga 

kakve će usluge dobiti od zdravstvenog sistema. Lečenje može potrajati čak i četiri i više nedelja za one 

najkritičnije pacijente", kazao je Ivanuša. 

Dodao je da je jako bitno imati dodatne kapacitete, ali je bitno i shvatiti da ti kapaciteti ne mogu da se 

povećavaju bez granica i da je zbog toga važno da ljudi poštuju mere koje su na snazi, a možda čak i više 

od toga. 

"Bitno je da ljudi znaju da su pozitivni"  

Ivanuša je naglasio da je testiranje jako bitno i da je bitno da ljudi znaju da su pozitivni. Zamolio je sve 

koji znaju da su pozitivni da ostanu u izolaciji kod kuće. 

"Osoba je zarazna negde oko dva dana pre pojave simptoma, pa prvih pet dana nakon pojave simptoma. 

Kod nekih osoba to može da bude i duže. Mi zapravo kod osobe koja nema simptome ne znamo da li širi 

zarazu ili ne", rekao je Ivanuša. 

Iz tog razloga, direktor Kancelarije SZO u Srbiji je pozvao sve da koriste zaštitne maske i da održavaju 

fizičku distancu. 

"Možda sam ja sada zaražen i mogu širiti virus, bez obzira na to što nemam nikakve simptome. Oprez i 

još jednom, oprez", naglasio je Ivanuša. 

"Srbija se intenzivno priprema za dolazak vakcine"  

Ivanuša je istakao da se Srbija jako intenzivno priprema za dolazak vakcine i naveo je da se nada da će 

vakcina stići što pre. 



 
 

"Nadam se da će doći više vakcina, ne samo u Srbiju, već globalno, jer više vakcina znači da će biti 

količina veća, jer znamo da će na početku biti veliko ograničenje u vezi sa količinom. Neće svi ljudi moći 

da dobiju tu vakcinu, jer neće biti dovoljno vakcina za sve. Zbog toga se postavljaju prioriteti ko prvi 

treba da primi vakcinu, a ko u nastavku", naveo je Ivanuša. 

Istakao je da je SZO u kontaktu sa različitim proizvođačima i da iskreno veruju da će uz vakcinu i 

javnozdravstvene mere uspeti da stave pandemiju pod kontrolu. 

 

 

Brnabić sa Manturovim: U Srbiju stiže 20 doza ruske vakcine "Sputnjik V" za laboratorijsku kontrolu 

Predsednica Vlade Ana Brnabić razgovarala je na video-konferenciji sa ministrom industrije i trgovine 

Ruske Federacije Denisom Manturovim, koji je upoznao premijerku sa tim dokle se stiglo sa 

proizvodnjom ruske vakcine protiv koronavirusa "Sputnjik V". Ministar Manturov potvrdio je da će 

partija vakcine za laboratorijsku kontrolu u količini od 20 doza stići u Srbiju do kraja ove sedmice. 

Ana Brnabić je rekla da Vlada Srbije, zajedno sa predsednikom, radi na tome da građanima Srbije vakcina 

protiv koronavirusa bude dostupna u najkraćem roku, saopštila je Vlada. 

Brnabićeva je istakla da je cilj da građani mogu da izaberu koju će vakcinu primiti, a u skladu sa 

preporukama i odobrenjima nadležnih zdravstvenih ustanova Republike Srbije. 

Premijerka je dodala da je Srbija zainteresovana da razmotri mogućnost zajedničke proizvodnje vakcine 

protiv kovida. 



 
 

Na današnjoj video-konferenciji učestvovali su i ambasador Ruske Federacije u Srbiji Aleksandar Bocan-

Harčenko, rukovodstvo Ministarstva zdravlja Ruske Federacije, Ruskog fonda direktnih investicija, 

"NICЭM im. N.F. Gamalei" i predstavnici Ministarstva zdravlja i drugih nadležnih zdravstvenih ustanova 

Republike Srbije. 

Brnabićeva će u utorak, 1. decembra, nastaviti razgovor sa predstavnicima kompanije "Fajzer", 

zaključuje se u saopštenju. 

 

 

Crna novembarska statistika, broj zaraženih neuporedivo veći nego u ranijim talasima 

Epidemiolozi situaciju sa koronavirusom često ocenjuju kao katastrofalnu, a svaki dan nove bolnice ulaze 

u kovid sistem. Novembar je doneo zabrinjavajuće podatke, a broj zaraženih, hospitalizovanih i 

preminulih je stalno rastao. 

Prema najnovijim podacima, trenutno je hospitalizovano 7.368 pozitivnih na koronavirus. To je ubedljivo 

najviše do sada. 

Poređenja radi, u vrhu drugog talasa najveće opterećenje na zdravstveni sistem bilo je 15. jula – 4.858. 

Taj broj je u trećem talasu dostignut već sredinom novembra, odnosno 17. novembra, kada su 4.963 

osobe bile u bolnici. A upravo je između 16. i 17. novembra zabeležen najveći dnevni porast 

hospitalizovanih, skoro 1.000 osoba, odnosno 994. 

Više ljudi u bolnici, nažalost, nužno prati i veći broj ljudi na respiratoru. Trenutno ih je 253, a najveći od 

početka epidemije bio je juče – 254. 



 
 

U drugom talasu je najviše ljudi na respiratoru u jednom trenutku bilo 205 i to 22. jula (sedam dana 

posle najvećeg do tada broja hospitalizovanih). 

U prvom talasu tokom proleća, najviše ljudi na respiratoru bilo je 12. aprila i to 146. 

Nažalost, svaki dan beležimo i mnogo više preminulih. 

Od početka epidemije su od koronavirusa preminula ukupno 1.604 pacijenta, pokazuju zvanični podaci, a 

procenat smrtnosti je 0,91 odsto. 

Kriva koja pokazuje broj umrlih naglo je počela da raste u novembru. Prvog dana ovog meseca, ukupan 

broj preminulih je bio 826. To znači da je u novembru umrlo 778 ljudi. 

Tome je svakako doprineo broj preminulih u jednom danu, koji je u novembru drastično veći nego ranije. 

Juče je preminulo 65 osoba, a tokom prva dva talasa najveći broj preminulih u danu bio je 10. jula – 18. 

Nadležni očekuju da će i predstojeća nedelja biti veoma teška u celoj Srbiji i apeluju na odgovorno 

ponašanje, što znači pre svega izbegavanje kontakata, nošenje maski, kao i poštovanje svih 

protivepidemijskih mera. 

 

 

Svetski dan borbe protiv HIV-a - kako žive zaraženi u doba pandemije 

Od početka epidemije, koja je u Srbiji bila 1985 godine, zaključno sa novembrom ove godine ukupno je 

dijagnostikovano 4.123 osobe inficirane HIV-om od kojih je polovina obolela od AIDS-a a jedna trećina je 

umrla. Od početla ove godine do sada prijavljeno je 55 novootkrivenih osoba inficiranih HIV-om što je 

trostruko manje nego prošle godine u istom periodu, 10 osoba je obolelo od AIDS-a a četiri osobe su 

umrle. 



 
 

Gostujući u Jutarnjem programu Danijela Simić, epidemiolog Instituta "Batut" kaže da i ove godine, i 

pored pandemije kovida 19, građani mogu da se cele godine testiraju u savetovalištima za HIV u svakom 

od Zavoda ili Instituta za javno zdravlje u 24 grada i u Zavodu za zaštitu zdravlja studenta u Beogradu. 

U studentskoj polklinici i danas će do 19 časova ulaz će biti otvoren za sve koji žele da se posavetuju i 

testiraju na HIV. 

Doktorka Simić poziva sve koji su imali neki rizik da se testirju jer je, kako ističe, veoma bitna rana 

dijagnostika i početak lečenja. 

Prema njenim rečima terapija u Srbiji je savremena i dostupna. Ono što je bitno da je od 2016. godine, u 

skladu sa preporukama Svetske zdravstvene organizacije, svaka osoba čim joj se dijagnostikuje HIV 

infekcija, treba da započne lečenje i ono je doživotno.  

Dodaje da se terapija mora redovno uzimati. Dok traje pandemija pacijenti dobijaju produženu terapiju 

na devet meseci, besplatna je i ide na teret RFZO.  

"Krajem 2019 godine 2.065 osoba je bilo na terapiji", ističe epidemiolog Instituta "Batut". 

Naglašava da je teško proceniti da li je, zbog korone, rizik da se neko zarazi sada manji. 

"Ja bih rekla, uz pretpostavku i ograđivanje, prvo putevi kako se prenosi kovid i HIV, pa i hepatitis Be i Ce 

su potpuno razlčiti. Da li sada, kada smo svedoci mnogih restrktivnih mera, da li je veće ili smanjeno 

druženje u smislu pronalaženja novih partnera, seksualni odnosi bez zaštte to će nam vreme pokazati", 

objašnjava doktorka Simić. 

Osobe koje su dijagnostikovane, dodaje doktorka, i na terapiji, koje su imunološki stabilne nema dokaza 

da su u većem riziku od zaraze kovidom i da će imati težu kliničku sliku.  

Radisavljević: Postoji svest ali  treba raditi vršnjačku edukaciju 

Goran Radisavljević, direktor Timočkog omladinskog centra vodi projekat koji se realizuje širom Srbije. 

Projekat se odnosi na tri stvari. Jedna je odnosi održivost samih usluga koje se sprovode u Srbiji kod 

populacije u riziku, drugi deo je vezan za jačanje kapaciteta svih aktera koji postoje u Srbiji i treći je 

medijsko prepoznavanje svih tih usluga kako bi se što bolje definisala sama odgovornost. 

Važne su dve stvari, da se što pre otkrije ako je neko inficiran i da se odmah započne lečenje i tako 

proživi mnogo godina, a druga je da se bolest ne širi.  

Radisavljević kaže da ne bi da bude pesimista da li je svest o tome dovoljno razvijena. 

"Uvek govorim da jeste ali da je tako ne bi imali novoinficirane. Ova godina je malo specifična zbog 

kovida, jer nisu svi došli na testiranje", poručuje. 

Prema njegovim rečima postoji svest ali uvek treba raditi i sa opštom populacijom i spustiti nivo i na 

osnovnu i srednju školu gde se radi vršnjačka edukacija . 



 
 

"Mi imamo nacionalni grant koji sprovodi Ministarstvo zdravlja koji rade u četiri velika grada Novi Sad, 

Beograd, Kragujevac i Niš gde se pokušava da se targetira što veći broj predstavnika populacije koje su u 

rziku i da se testira velik broj tih ljudi. To su pre svega muškraci koji imaju seksualne odnose sa 

muškarcima, seksualne radnice, intravenski korisnici droga i osobe koje su već zaražene HIV-om", 

poručuje Goran Radisavljević. 

 

 

Prevremeno rođena deca su pacijenti u koje treba najviše ulagati 

Od četiri hiljade prevremeno rođenih beba koliko se godišnje rodi u Srbiji, čak sedam beba zahteva 

neonatološku podršku. O tome šta je najpotrebnije prevremeno rođenim bebama u Jutarnjem 

programu, govori neonatolog prof. dr Georgiris Konstantinidis, predsednik Udruženja pedijatara Srbije. 

Dete nije mali čovek vole da kažu pedijatri, a neonatolozi vole da kažu da novorođenče nije malo dete, a 

prevremeno rođeno novorođenče, odnosno nedonošče, kako je uvreženo ime, nije ni novorođenče, 

napominje profesor dr Georgiris Konstantinidis. 

 „To bi bila prava paradigma i pravi način da se oslika ova specifična kategorija. U svakom slučaju, radi se 

o najosetljivijoj populaciji, a sa druge strane radi se o grupi koja sigurno ima najviše šansi za izlečenje 

ukoliko se ne radi o nekoj ekstremnoj nezrelosti“, naglašava profesor. 

„Tako mali da bi u srce stali“ 

Unicef u Srbiji je pokrenuo kampanju kako bi se opremila i modernizovala odeljenja neonatologije u 

četiri najveća centra – u Beogradu, Nišu, Kragujevcu i Novom Sadu. 



 
 

„Sasvim siguno da dugujemo zahvalnost Unicefu, s jedne strane, a sa druge strane, veoma je bitno da je 

ova pomoć zasnovana na stručnim potrebama i da se radi o opremi koja je zaista potrebna i neophodna i 

to je ono što u stvari daje najveću specifičnu težinu i dobrobit ove akcije. 

Sasvim sigurno da ova deca ne mogu preživeti svoje prve dane ni bez inkubatora, ni bez monitora, ni bez 

aparata za mehaničku ventilaciju, niti aparata za hlađenje, za šta se nadamo da će Unicef u svojoj 

humanitarnoj akciji uspeti da nam obezbedi“, napominje profesor Konstantinidis. 

Od jednog pacijenta koji je 60-ih i 70-ih godina preživljavao u oko pet odsto slučajeva došlo se do 

situacije da nedonoščad danas preživljavaju u preko 95 odsto slučajeva i predstavljaju respektabilnu 

grupu pacijenata u koju vredi ulagati. To je oblast u medicini gde se najviše isplati ulagati, smatra gost 

Jutarnjeg programa. 

Osim medicinske nege, prevremeno rođenoj deci je neophodno i prisustvo roditelja od najranijeg 

perioda života i od tih prvih dana, čak i ako majka detetu ne može konkretno da pomogne, ali su njeno 

prisustvo i nega veoma važni. 

„Takođe, je veoma bitno, i to je savremeni trend u medicini, ovu decu ne izlagati medicinskim 

procedurama, osim najneophodnijih. To podrazumeva takozvanu 'nežnu negu' – tišinu, eventualno 

melodi terapiju, vrlo često je potreban i taj mrak, odnosno zatamnjenost prostorije imajući u vidu da oko 

95 odsto vremena ova novorođenčad provode spavajući“, dodaje neonatolog. 

Osim toga, prevremeno rođena novorođenčad su veoma heterogena grupa. Svako rođenje pre navršene 

37. nedelje trudnoće podrazumeva, u stvari, prevremeno rođenu novorođenčad, ali sasvim je izvesno da 

nije isto ako se dete rodi sa 24 nedelje, koliko je sada granica preživljavanja. 

Prevremeno rođena deca i pandemija koronavirusa 

Prema trenutno dostupnim podacima, koronavirus je najmanje ugrozio ovu najosetljiviju populaciju jer 

se ta krvno-posteljična barijera između majke i novorođenčeta pokazala kao vrlo efikasna, tako da nema 

povećane incidence prevremenog rađanja novorođenčadi sa nekim pridruženim patološkim stanjima 

više nego ranije. 

Takođe, nije dokazano da je moguće da se prenese u kasnijem uzrastu ovaj virus na novorođenče i 

pokazano je da je blagodet majčinog dojenja nešto što omogućava da se eventualno bolest koja može da 

se javi nakon rođenja, kod novorođenčeta samo lakše prebrodi. Nema straha i nema razloga za 

razdvajanje od majke osim ako njeno kliničko stanje nije tako teško da ona sama ne može da doji, ali i u 

tom slučaju treba izmazati majčino mleko i davati novorođenčetu ili posle oporavka majke insistirati na 

relaktaciji, naglašava profesor Konstantinidis. 

Praktično, čim se pređe polovina trudnoće ta novorođenčad imaju 50 odsto šanse da prežive. Sasvim 

sigurno da je njihov boravak u bolnici mnogo duži nego takozvanog kasno rođenog prevremeno rođenog 

novorođenčeta posle 32. nedelje, koje u savremenoj medicini ima, praktično, ima iste šanse za 

preživljavanje i istu prognozu kao i novorođenče rođeno posle 37. nedelje. 



 
 

„Što se tiče telesne mase, ne postoji neka granica, ali se smatra da je novorođenče telesne mase ispod 

dva i po kilograma male porođajne težine, a ispod kilograma veoma male porođajne težine. Sada je 

uvedena i kategorija ekstremno male porođajne težine ispod 750 grama i ta novorođenčad će sasvim 

sigurno dugo vremena provesti u bolnici, ali u savremenoj medicini i ona imaju vrlo dobru prognozu za 

kvalitetan i dug život“, napominje profesor Konstantinidis. 

Prisustvo roditelja je neophodno ne samo zbog novorođenčadi, nego i zbog samih roditelja, posebno 

majke, pre svega zbog kontakta kože na kožu, zbog razbijanja anksioznosti i straha koji najčešće postoji 

prema ovakvoj populaciji. 

„U krajnjem, početka bavljenja novorođenčetom kako bi se izvukao maksimum iz tog neurološkog 

razvoja i psihomotornog kasnije, koji je potrebno nastaviti kod kuće, bilo vežbama, bilo pristupom koji se 

nauči u bolnici“, naglašava gost Jutarnjeg programa, profesor dr Konstantinidis. 

 

 

TIODOROVIĆ POSLE SEDNICE KRIZNOG ŠTABA: Do Božića se očekuje dolazak velikog broja naših 

građana iz inostranstva, što može pogoršati epidemiološku situaciju 

Epidemiolog Branislav Tiodorović izjavio je da se nove mere u cilju sprečavanja širenja korona virusa, 

kojima se danas govorilo na sednici Kriznog štaba, usaglašavaju sa pravnicima, a tiču se, navodi, dolaska 

naših građana iz inostranstva za vreme novogodišnjih i božićnih praznika. 

Tiodorović je naveo da se od Svetog Nikole, koji se slavi 19. decembra, do pravoslavnog Božića očekuje 

dolazak velikog broja naših građana iz inostranstva, što može uticati na pogoršanje epidemiološke 

situacije. 



 
 

Podseća da se to dogodilo u aprilu, za Varskrs, kada je iz inostranstava u zemlju došlo više od 400.000 

naših građana. 

"Usaglašavamo sa pravnicima šta možemo u tom slučaju primeniti kao mere. U Evropi se već primenjuje, 

i mi ćemo da primenjujemo, a to znači određeno ograničenje", rekao je Tiodorović za TV Pink. 

Ponovio je da će te mere biti donete u skladu sa našim zakonima i Ustavom, kao i da će biti saopštene 

vrlo brzo. 

Tiodorović je kazao da je epidemiološka situacija nepovoljna, dok je u Beogradu, navodi, katastrofalna. 

Ističe da su bolnički kapaciteti u Beogradu popunjeni, a da se pacijenti iz prestonice šalju i u Niš. 

"Cela država mora da prebrodi tešku nedelju i da nijedan bolesnik ne bude ostavljen van bolnice", rekao 

je Tiodorović. 

 

 

POVEĆAN BROJ PACIJENATA U novosadskim kovid bolnicama na lečenju 517 zaraženih 

U novosadskim kovid bolnicama trenutno se od posledica virusa korona leči 517 pacijenata, što je za 14 

više nego juče, saopšteno je iz Kliničkog centra Vojvodine (KCV). 

U kovid bolnicama smeštenim na nekoliko klinika KCV-a, danas se od kovida 19 leče 383 pacijenta. 

Od tog broja, 23 hospitalizovana lica priključena su na respiratore zbog teškog zdravstvenog stanja. 

U odnosu na prethodni dan, u KCV-u je 12 više obolelih od kovida 19, dok su dva manje na 

respiratorima. 



 
 

Iz KCV-a napominju da se kod velikog broja hospitalizovanih u terapiji primenjuje i intenzivna kiseonička 

potpora zbog težine kliničke slike. 

U Vojnoj bolnici u Petrovaradinu trenutno se leče 32 pacijenta zaražena virusom korona, što je za pet 

više nego juče. 

U kovid bolnici na Institutu za plućne bolesti u Sremskoj Kamenici danas su na lečenju 102 pacijenta 

obolela od kovida 19, što je za tri manje nego prethodnog dana. 

 

Stalni posao za 120 lekara u Nišu? 

V.d. direktora Kliničkog centra Niš Zoran Perišić rekao je juče da je „priliv kovid pacijenata u toj ustanovi 

povećan“ i da će „tako sigurno biti i narednih dana“. 

Više od polovine pacijenata u niškim kovid bolnicama dolazi izvan Niša, rekao je novi v.d. direktora KC na 

svojoj prvoj konferenciji za novinare, ocenjujući da je stanje u toj ustanovi „teško, ali stabilno“. 

Perišić je kazao da su zaposlenima u KC kao ispomoć već došle tri grupe od po 20 negovateljica iz niške 

PU „Pčelica“, kao i da su im juče „došli u pomoć i mladi volonteri, koji su tu bili aprila, maja i juna“. 

Najavio je da će im „u dogledno vreme“ u borbi protiv kovida 19 pomagati i studenti završnih godina 

Medicinskog fakulteta. 



 
 

On je kazao da „misli“ da će „vrlo brzo imati dobre vesti“ za oko 120 lekara koji su u prvom talasu 

epidemije korona virusa primljeni u radni odnos na određeno vreme, kako bi „na prvoj liniji“ pomogli 

kolegama iz KC. 

Precizirao je da je „obavio potrebne kontakte u vezi sa tehnikalijama“ kako bi ti mladi ljudi dobili stalno 

zaposlenje. 

On je najavio da bi oboleli od hronične mijeloidne leukemije u Nišu, koji su bez lekova ostali pre dva i po 

meseca, trebalo da dobiju terapiju „u narednih pet do sedam dana“. 

Udruženje za pomoć u lečenju hronične mijeloidne leukemije prethodno je saopštilo da je 19. novembra 

niškom KC-u i tadašnjem direktoru Zoranu Radovanoviću uputilo opomenu pred utuženje jer nisu 

obezbedili neophodne lekove za pacijente iz tog grada. 

U opomeni je navedeno da RFZO redovno odobrava lekove i pacijentima iz Niša, ali je problem što ih 

niški KC ne nabavlja. 

Konkurs za bolnicu u Kruševcu 

Perišić je kazao i da će radnici u kovid bolnici u Kruševcu, čija se gradnja i opremanje bliži kraju, „dobiti 

posao za stalno“. KC Niš, zadužen za pružanje logističke podrške bolnici u Kruševcu, već je raspisao 

konkurs za zaposlenje 126 lekara, 507 medicinskih tehničara i osam farmaceuta koji će raditi u njoj. 

 

Brnabić: Danas ili sutra izlazimo sa novim restriktivnijim merama 

Premijerka Ana Brnabić najavila je da će danas ili najkasnije sutra biti usvojene nove kako je rekla, nešto 

restriktivnije mere za suzbijanje epidemije koronavirusa. 



 
 

Ona je kazala da će se danas sastati sa predsednikom Srbije Aleksandrom Vučićem kako bi zajedno 

razmotrili „neke mere” i njihovu usaglašenost sa Ustavom. 

„Da li će te mere biti najrestriktivnije, zavisi od današnjeg broja novozaraženih, jer je utorak po pravilu 

veoma težak dan u tom pogledu. Po jutrošnjem preseku od 8 časova, deluje da će biti težak dan, ali nije 

takav skok kao u utorak prošle nedelje”, kazala je premijerka za televiziju Pink, prenela je Beta. 

Navodeći da mere koje su već usvojene daju određene rezultate, ona je potvrdila da među članovima 

Kriznog štaba postoje različita mišljenja koje bi mere bile najdelotvornije. 

„Pratimo i situaciju u Evropi i šire, pa se vodimo i time”, kazala je predsednica Vlade Srbije. 

 

“Majčino mleko najbolja hrana 5” 

Služba patronaže će započeti realizaciju projekta “Majčino mleko najbolja hrana 5” koji se pod 

pokroviteljstvom Gradske uprave za zdravstvo realizuje već petu godinu za redom. Predavanje 

podrazumeva realizaciju 7 predavanja o prednostima dojenja za celokupni razvoj deteta, zdravlje majke, 

porodične odnose, ali i društvo u celini. 

Polaznici će se upoznati sa tokom i položajima za dojenje, znacima da novorođenče uzima dovoljno 

mleka, poteškoćama koje mogu da se jave i načinima kako da se iste prevaziđu. 

U skladu sa trenutnom epidemiološkom situacijom predavanja ćemo održavati online preko zoom 

platforme svakog utorka i četvrtka do kraja decembra 2020.godine. Link za prijavu 

je https://forms.gle/fVvkB1fn4mG8SP6DA  prilikom čega ćete se izjasniti koji termin predavanja Vam 

odgovara u skladu sa Vašim obavezama. Link za priključivanje zoom predavanju ćete dobiti na mail 

adresu koju ste naveli u prijavi, dan pre samog predavanja. 


